
 

 

Jasmin Elizabeth Kubisová, Magic Thread, Irsko 

 

Na stáži jsem byla v Irsku,  konkrétně v druhém největším městě jménem Cork. Pobyt zde 

trval čtyři týdny, ale popravdě řečeno uplynul jako voda.  

Díky naší škole jsme měli možnost zapojit se do studentského programu Erasmus, který dává 

případným zájemcům příležitost rozšířit si obzory, získávat zkušenosti a 

budovat nová přátelství mezi jednotlivými zeměmi. 

Pracovala jsem zde ve firmě jménem Magic Thread, která se zaměřuje na 

úpravu a šití oděvů. Firma má dva stálé zaměstnance, z nichž jedna je 

zároveň majitelkou firmy a dohlíží na to, aby byli zákazníci z provedené 

práce a případných úprav nadšení a došlo tak ke spokojenosti obou stran.  

Podnik si dokáže stejně hravě poradit s drobnými úpravami, například se 

zkracováním kalhot, nebo vyměňování zipu, jak i s většími objednávkami a 

precizním šitím na míru. Milý a rodinný duch tu provází každého a 

zákazníci se sem bez okolků rádi vrací.  

Mým úkolem bylo z času ve firmě vytěžit co nejvíce zkušeností, pozorovat a osvojovat si 

nespočet vychytávek. Měla jsem možnost se kdykoliv zeptat a kombinace kreativity a precizní 

krejčoviny pro mě byla samozřejmostí. Pomáhala jsem, zkracovala, zužovala, jednala se 

zákazníky a pracovala si na svém. 

Jsem si jistá, že díky nutnosti čelit problémům a překážkám jsem si odnesla skvělý příklad z 

praxe, který mohu kdykoli uplatnit, ať už ve studiích, nebo i v budoucí práci. 

 

Je pravda, že při příjezdu jsme kromě neznámého prostředí museli čelit i značné jazykové 

bariéře. Postupně však zeď padala a jazykový projev se zautomatizoval. Největší zásluhu na 

tom měla naše rodina, u které jsem bydlela. Neustále jsme komunikovali, 

což mi osobně dalo nejspíš nejvíce. Lepší stravu, přístup a ubytování 

jsem si nemohla přát. Rozhodně na Irsko budu vždycky vzpomínat jako 

na druhý domov. 

Během stáže jsme se rozhodně nenudili, využili jsme každé chvíle a 

krásného dne a objevovali divy Irska, jak jen to šlo. 

 Horší byla doprava, kterou jsme si zprvu úplně 

nepodchytili. Časem jsme si však také zvykli a 

vyžili ji krásně. 

S praxí jsem spokojená. Dala mi mnoho a díky přívětivosti zdejších 

lidí a kouzlu, které zde obklopuje vše, se rozhodně brzy vrátím. 

Dostala jsem v práci možnost se vrátit a mnoho zdejších lidí mě 

zvalo, abych přijela na prázdniny.  

No, ke konci bych už jen dodala, že se mi snad nikdy tak nevyplatilo 

mít zrzavé vlasy, jako právě zde. Ale není to důvodem  k obavám, 

pro úžasně strávený čas zde to rozhodně není podmínkou.:) 


